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Abstract (en)
[origin: WO9013877A1] A security document consists of at least two layers of electrically conductive material in which a security element in the form
of a transparent thread is embedded. At least some areas of one layer are transparent or semireflecting. The semireflecting layer cooperates with the
distinguishing signs on the thread so that the distinguishing signs are substantially concealed in incident light but visually recognizable when back-lit.

Abstract (fr)
L'élément de sécurité encastré dans ce document d'identité à deux couches au moins, dont l'une au moins est au moins partiellement transparente
ou translucide, consiste en un fil transparent en un matériau électroconducteur. Cette couche partiellement translucide coopère avec les éléments
d'identification que comporte le fil de telle manière que ces éléments sont en grande partie invisibles à la lumière incidente et visibles par
transparence.
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